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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 10. zasedání AS FSv, které se konalo dne 25. 2. 2015 

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté:  prof. Máca, Ing. Vlasák, prof. Pavelka 

 

Doc. Košatka zahájil zasedání AS, přivítal přítomné a seznámil je s programem 

zasedání.  

 

Program: 

1. Kontrola zápisu 

2. Doplnění studentské komory AS FSv 

3. Informace o hospodaření fakulty v roce 2014 a jeho předpokládaném 

výsledku (Ing. Vlasák) 

4. Projednání prodloužení akreditace magisterského studijního oboru 

Advanced Masters in Structural Analysis of Monuments and Historical 

Constructions  ke schválení Vědeckou radou FSv (prof. Máca) 

5. Projednání prodloužení akreditace doktorského studijního programu a 

oboru GK ke schválení Vědeckou radou FSv (prof. Hájek) 

6. Projednání prodloužení akreditace doktorského studijního oboru Ekonomika 

a řízení ve stavebnictví a změny názvu na Stavební management a 

inženýring ke schválení Vědeckou radou FSv (prof. Hájek) 

7. Schválení změn v přijímacích podmínkách k doktorskému studiu (prof. 

Hájek) 

8. Projednání a schválení Provozního řádu fakulty (Ing. Vlasák, Ing. Chalupa) 

9. Diskuze o podobě Výroční zprávy 2014 (doc. Čiháková) 

10. Různé 

 

Bod 1.  Kontrola zápisu 

 

Zápis z minulého zasedání AS byl schválen bez závažných připomínek, termín 

zasedání byl posunut z ledna na únor. 

 

Bod 2.  Doplnění studentské komory AS FSv 

 

Bc. Kateřina Pavlová rezignovala na svou funkci senátorky z důvodu zahraničního 

studijního pobytu, novým senátorem za studentskou komoru se stal Ing. Miroslav 

Bauer. Ing. Bauer byl požádán o výběr alespoň jedné komise, ve které bude 

pracovat. 

 

Bod 3.  Informace o hospodaření fakulty v roce 2014 a jeho předpokládaném 

výsledku (Ing. Vlasák) 

 

Pan tajemník prezentoval výsledky hospodaření za rok 2014 v porovnání s rokem 

2013. Celkový výsledek hospodaření je kladný. Posíleny byly fakultní fondy, 

zejména fond provozních prostředků. Proběhla diskuze, na jejímž základě pan 

tajemník upřesní předkládaný materiál.  

http://www.fsv.cvut.cz/senat/as2014/prezence.xls
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Bod 4.  Projednání prodloužení akreditace magisterského studijního oboru 

Advanced Masters in Structural Analysis of Monuments and Historical 

Constructions  ke schválení Vědeckou radou FSv (prof. Máca) 

 

Proděkan Máca uvedl předložený návrh prodloužení akreditace. 

Hlasování: pro 24| proti 0| zdrželo se 0 (z 24 přítomných) 

 

Bod 5. Projednání prodloužení akreditace doktorského studijního programu a 

oboru GK (prof. Hájek) 

 

Doc. Košatka představil z pověření proděkana Hájka prodloužení akreditace. 

Prof. Pospíšil doplnil slova předsedy senátu o detailnější informace k prodloužení 

akreditace. 

Hlasování: pro 24| proti 0| zdrželo se 0 (z 24 přítomných) 

 

Bod 6. Projednání prodloužení akreditace doktorského studijního oboru 
Ekonomika a řízení ve stavebnictví a změny názvu na Stavební management a 
inženýring (prof. Hájek) 
 

Doc. Košatka zahájil projednání prodloužení akreditace. Ing. Jíra a doc. Cajthaml 

měli připomínku k formální stránce předkládaných materiálů, zejména 

typografické úpravě. Ing. Matějka se nabídl, že připraví šablonu dokumentu pro 

předkládané materiály. 

Hlasování: pro 23| proti 0| zdrželo se 1 (z 24 přítomných) 

 

Bod 7.  Schválení změn v přijímacích podmínkách k doktorskému studiu (prof. 

Hájek) 

 

Doc. Košatka shrnul změny přijímacích podmínek k doktorskému studiu. Doc. 

Cajthaml vznesl dotaz, proč materiál obsahuje podmínky pro přijetí a průběh 

přijímacího řízení. Sekce 2 by měla být pouze součástí směrnice. Vzhledem 

k závažnosti připomínek bude dokument projednán na pedagogické komisi za 

přítomnosti proděkana prof. Hájka a předložen na příštím zasedání AS. 

Hlasování: pro 24| proti 0| zdrželo se 0 (z 24 přítomných) 

 

Bod 8. Projednání a schválení Provozního řádu fakulty (Ing. Vlasák, Ing. Chalupa) 

 

Ing. Chalupa shrnul hlavní změny Provozního řádu. Technická komise doporučuje 

dokument ke schválení. Ing. Jíra měl připomínku k formálním nedostatkům 

dokumentu, které budou před zveřejněním odstraněny. Ing. Vlasák okomentoval 

změny. 

Hlasování: pro 23| proti 0| zdrželo se 1 (z 24 přítomných) 

 

Bod 9. Diskuze o podobě Výroční zprávy 2014 (doc. Čiháková) 

Doc. Čiháková byla nemocná. Bod bude přesunut na příští zasedání AS. 
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Bod 10. Různé 

 

Doc. Cajthaml se ptal na ustanovení dislokační komise. Proděkan Máca dotaz 

zodpověděl. Dále pak na investiční komisi. Ta je ustanovena a jmenována, jak 

informoval Ing. Vlasák. Seznam členů komise bude zaslán členům AS.  

 

Webové stránky fakulty jsou rozpracovány a předpokládá se, že řádově 

v týdnech budou uvedeny do provozu. 

 

Doc. Cajthaml informoval, že ČVUT v Praze založilo základní školu, od září bude 

otevřena v Nové budově ČVUT. 

 

AS ČVUT bude dnes projednávat metodiku rozpisu NIV pro rok 2015, na kterou 

bude navazovat projednání metodiky pro FSv. Doc. Cajthaml vyzval k zamyšlení 

nad rozdělováním financí z vědy a výzkumu. Pan tajemník komentoval systém 

rozdělování podle pilířů 1, 2, 3. Ekonomická komise se bude problémem zabývat, 

přípravou byli pověřeni pan tajemník, doc. Cajthaml a prof. Pospíšil. 

 

Proděkan Máca informoval AS o prodloužení akreditace A+S na 4 roky, aniž by 

Akreditační komise cokoli vytkla. Fakulta v zákonné lhůtě podala proti tomuto 

rozhodnutí rozklad. Byla prodloužena akreditace oborů SI na 8 let, u Inženýrství 

životního prostředí jsou drobné výtky. Úspěšně byly reakreditovány i obory 

habilitační, a to na 8 let. 

 

Doc. Bubeník navrhl diskuzi na pedagogické komisi k anketě studentů  

a odměňování studentů za vyplnění ankety. Vznesl dotaz k časté formulaci 

“mimo občanů SR” v dokumentech ČVUT. Proděkan Máca dotaz zodpověděl  

a okomentoval, zdůraznil duch vstřícnosti ke Slovákům. 

 

Ing. Pazderka komentoval smluvní výzkum – osobu zadavatele v komponentě 

VVVS. Doc. Cajthaml smluvní výzkum a jeho zadávání urgoval na VICu, přičemž 

se dozvěděl, že toto si musí vyřešit fakulta. Proděkan Máca problém doplnil svým 

komentářem. 

 

SGS bude zveřejněno v nejbližší době.  

 

Prof. Polák informoval o zasedání Rady VŠ. Finance na vysoké školy budou 

sníženy. Probíhá proces novelizace zákona o vysokých školách. Rada vysokých 

škol sbírá informace o zkušenostech zejména s akreditacemi. Připravuje se nová 

metodika vědy a výzkumu.  

 

 

Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat 25. 3. 2015 od 9.00 ve velké zasedací 

místnosti B169. 

 

 

doc. Ing. Bedřich Košatka, CSc. 

           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z. Pešková 


